


29-5-2024 Kennismakingsgesprek Brabantes Milieufederatie Telefonisch

30-5-2024 Uitnodiging kennismaking Natuurwerkgroep Boxtel - werkgroep RO Telefonisch

5-6-2024 Kennismakingsgesprek Bestuur werkgroep Gemotiveerd en Onderbouw Fysiek

7-7-2024 Update project 2 bewoners eerste kring mail

8-8-2024 Uitnodiging informatieavond CROLL/RKO

G&O

mail

9-8-2024 Uitnodiging informatieavond Eerste kring omwonenden per post 15

Uitnodiging informatieavond advertentie 16

10-9-2024 Openbare informatieavond alle geinteresseerden (25-30 aanwezigen) Fysiek

Overleg Waterschap de Dommelstroom Teams

Overleg inrichtingsplan Bewoner (eerste kring) Fysiek

juli 2023 Afstemmingsoverleggen DPO Teams, telefoon, mail

okt 2024 Afstemmingsoverleggen DPO telefoon

feb/mrt 2025 Afstemmingsoverleggen DPO Teams, telefoon, mail

13-11-2023 Nieuwbrief #1 alle geinteresseerden Hubspot, en per post 17

8-5-2024 Nieuwsbrief #2 93 geinteresseerden op de mailinglist Hubspot 18

9-7-2024 Nieuwsbrief #3 mailinglist Hubspot 19

8-8-2024 Nieuwsbrief #4 mailinglist Hubspot 20

22-10-2024 Nieuwsbrief #5 mailinglist Hubspot 21

4-3-2025 Nieuwsbrief #6 mailingslist Hubspot 22
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Beste heer/mevrouw, 
 
Nederland is aan het verduurzamen. Boxtel sluit zich hierbij aan en wil graag in 2030 een 
energie neutrale gemeente zijn. Eén van de genomen stappen door de Gemeente Boxtel is 
het uitschrijven van een tender voor het realiseren van zonneparken. Diverse initiatieven 
hebben zich ingeschreven en zijn door een brede onafhankelijke commissie beoordeeld.  
 
Middels de tender zijn 4 projecten geselecteerd. Novar (voorheen Solarfields) is éen van de 
partijen die mag starten met het ontwikkelproces voor haar initiatief.  
 
Novar is een Nederlandse ontwikkelaar en producent van duurzame energie en zet zich in 
om zonne-energie projecten te realiseren. Dit doen we in samenwerking met bewoners en 
ondernemers die hierin willen meedenken en investeren. Novar wil een zonnepark 
ontwikkelen ten zuiden van de Scheepdonkseweg, tussen de Beerze en de Loxvenseweg, 
nabij bedrijventerrein Ladonk. Deze locatie bevindt zich in de buurt van uw woning (zie 
afbeelding onderaan brief).  
 
Het is belangrijk dat een zonnepark ook voordelen brengt voor de omgeving. Daarom is in 
een vroeg stadium de EnergieCooperatie Boxtel en de energie-coöperatie Dommelstroom 
gevraagd om betrokken te zijn en hebben we de intentie uitgesproken om gezamenlijk de 
mogelijkheden van een zonnepark te verkennen. Dit doen zij onder andere door mee te 
denken over de inrichting van het plangebied en over mogelijke invullingen van de 
financiële participatie. 
 
Samen in gesprek 
We begrijpen dat de mogelijke komst van een zonnepark nieuwsgierig maakt en vragen 
oproept. Daarom willen we u, als direct omwonende met zicht op het mogelijke zonnepark, 
persoonlijk informeren en gaan we graag zo vroeg mogelijk met u in gesprek. Wij geloven 
dat een open gesprek kan leiden tot een zonnepark met meerwaarde voor de omgeving.   
 
  

Aan de bewoners van 
«straat» 
«postcode» «plaats» 
 
 
 
Betreft: Uitnodiging voor een keukentafelgesprek 
over een zonnepark in uw omgeving  

Arnhem, 7 juni 2023 
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Afbeelding: locatie van het beoogde Zonnepark Boxtel Beerze 

 

 

 

  



 

Afbeelding: locaties van de 4 geselecteerde initiatieven 
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https://www.boxtel.nl/duurzaam-boxtel/duurzaamheidsnieuws/initiatieven-zonnepark-gemeente-boxtel?search=Een%20afwegingskader%20voor%20zonneparken%20en%20een%20verkenning%20van%20%20het%20potentieel%20voor%20windparken
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https://www.boxtel.nl/duurzaam-boxtel/duurzaamheidsnieuws/initiatieven-zonnepark-gemeente-boxtel?search=Een%20afwegingskader%20voor%20zonneparken%20en%20een%20verkenning%20van%20%20het%20potentieel%20voor%20windparken




 

Notulen 3 
 

moet zijn om uitspoeling van zink te voorkomen, en blijft ze geïnteresseerd in het stuk 

grond voor het kalfje. 
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Gespreksverslag bewonersbijeenkomst zonnepark Boxtel-Beerze en 
de Vorst 
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participeert, de toename van de biodiversiteit, maatschappelijke kosten voor inpassing in 
het elektriciteitsnetwerk en de toename van de toeristisch/recreatieve waarde.  
Op basis van de scores per criteria per project is een voorkeursvolgorde bepaald. Het 
college van B&W heeft deze volgorde overgenomen. Omdat het een niet openbaar besluit 
betreft, is de achterliggende informatie vertrouwelijk en kan deze niet gedeeld worden.  
 
Uitkomst van de tender is dat de eerste 4 zonnepark initiatieven – totaal 48 ha –de 
mogelijkheid krijgen hun plannen verder uit te werken de ruimtelijke procedure te starten.  
De overige 5 inschrijvingen kunnen binnen deze tender niet starten. Deze inschrijvingen 
en/of andere initiatieven kunnen wel deelnemen in toekomstige tenders en dan mogelijk 
alsnog in aanmerking komen. 
 
Zie voor meer informatie ook: https://www.boxtel.nl/duurzaam-boxtel/wat-doet-de-
gemeente-aan-duurzaamheid/visie-zon-en-windenergie  
 
 
Daarnaast zijn er 3 treden te onderscheiden: 
Trede 1: zon op dak 
Trede 2: gebieden waar toekomstige woningbouw en industrie afweegbaar is 
Trede 3: overig gebied. 
De locatie Loxvenseweg zit in trede 3 en locatie De Vorst zit in trede 2. 
 
De wethouder legt uit dat dankzij de zonneparken er een toename zal zijn aan 
biodiversiteit. De wethouder legt ook uit dat met alleen trede 1 de energiedoelstellingen 
van de gemeente Boxtel niet gehaald zullen worden en daarom zijn alle treden 
noodzakelijk. Lokaal eigendom vindt de gemeente belangrijk. Dat kan bijvoorbeeld 
middels aandelen, duurzaamheidsfonds, meedenken in ontwerp. 
 
Een vergunning voor een zonnepark zal een tijdelijke vergunning zijn voor een periode van 
25 jaar. De zaal vindt dit lastig en een periode van 25 jaar zeker niet tijdelijk. 
 
De zaal vraagt waarom het landschap dat tegen de Kampina aan ligt, zo verpest wordt. Wat 
was de gedachte van de gemeente hierbij? 
De wethouder licht toe dat elke ontwikkelaar voor elk park een vergunning moet 
aanvragen, waarvoor een reguliere procedure doorlopen moet worden. Hierbij is er de 
mogelijkheid tot het indienen van zienswijzen en beroep. Wethouder geeft tevens aan dat 
er met elke ontwikkelaar een anterieure overeenkomst wordt gesloten, waarin wordt 
vastgelegd wat de verplichtingen over en weer zijn. 
 
De zaal blijft zich afvragen waarom er 3 parken bij een Natura 2000-gebied aangelegd 
worden? 
Novar geeft aan dat het park aan de Loxvenseweg op agrarische grond is gepland, tegen 
de natuur aan met een waterberging om het waterschap te helpen met de 
waterbergingsopgave die het waterschap heeft.    
 
Vanuit de zaal wordt aangegeven dat bij de tennisvelden bliksemafleiders zijn geplaatst 
omdat er schade bij de bewoners is opgetreden. Nu wordt er een zonnepark geplaatst, 
wat heeft dat voor extra schade bij de omwonenden tot gevolg bij blikseminslag? 
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Vanuit de zaal wordt tevens aangegeven dat trede 1 te makkelijk is overgeslagen door de 
gemeente. Eerst de daken vol vindt de zaal. 
Wethouder geeft nogmaals aan dat alle treden gebruikt moeten worden om volledig aan 
de opgave voor duurzame opwek te kunnen voldoen en dat er uiteindelijk in totaal 250 ha 
aan zonnevelden in de gemeente Boxtel nodig zijn. Daarom is de bedoeling elk jaar vanaf 
nu 50 ha vrij te geven voor de volgende tender waar ontwikkelaars op in kunnen schrijven. 
 
Aanwezigen geven aan dat naar hun idee te makkelijk over trede 1 heen is gestapt en wil 
weten hoeveel daken er eerst vol gelegd worden voordat overgegaan wordt naar 
zonnevelden op land? 
De wethouder geeft vervolgens aan dat dit een parallel traject is: alle treden zijn nodig en 
er is bij lange na niet voldoende dakoppervlak om 250 ha zonneveld te realiseren. 
 
De zaal roept: “Er is al besloten, we zitten hier voor niets.” 
De wethouder antwoordt dat in het kader van trede 1 een onderzoek uitgevoerd wordt 
naar daken die geschikt zijn, en herhaal dat echter dat alle treden nodig zijn om de 
doelstelling te halen. Het doel is van gas los te komen, de opgave is te groot en we moeten 
gaan elektrificeren. We zullen eraan moeten wennen dat zonneparken onderdeel worden 
van het landschap. 
 
Novar brengt in dat er nu nog niets vast staat. We staan nu aan het begin van het proces. 
“Wij willen u informeren en van u weten hoe wij het zonnepark kunnen realiseren en welke 
aanpassingen mogelijk zijn om eventuele overlast te beperken.” 
 
De zaal roept: “Het gaat niet over hoe maar over waar en wij willen het niet”. 
 
De zaal roept dat er niets is ondernomen op trede 1. Bedrijven gebruiken 30% van de 
stroom en doen helemaal niets. 
 
De zaal stelt dat 250 MW = 250 ha is. Moet heel Boxtel vol komen liggen met 
zonnepanelen? Dat is niet haalbaar, ook vanwege de netcongestie. 
 
De wethouder licht toe dat er ook gekeken wordt naar een energiehub op industrieterrein 
Ladonk. De wethouder geeft nogmaals aan dat er nog 4 tenders komen om tot 250 ha zon 
pv te komen, en dat er mogelijk ook windturbines geplaatst moeten worden om aan de 
energiedoelstellingen te voldoen. 
 
De zaal roept “Dit gaat over natuur: straks is alles zonnevelden en zijn er geen plekken die 
beter zijn dan Loxvenseweg en Vorst?” 
 
Aanwezigen brengen naar voren dat om de leefbaarheid van Lennisheuvel te behouden, 
ze inzage willen hebben in dan wel antwoorden willen hebben op de volgende vragen: 
1: Is er met de beoordeling van de plannen uit 2019 wel voldoende rekening mee 
gehouden dat natuurgebied Kampina van grote waarde is?  
2: Hoe is de leefbaarheid van Lennisheuvel afgezet in de tenderbeoordeling? 
3: Waarom komen alle parken in Lennisheuvel? 
Kap het populierenbos maar aan de andere kant van de snelweg, stelt de zaal voor. 
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Ook voor de uitbreiding van het KV-station zal een omgevingsvergunning aangevraagd 
moeten worden.  
 
Wethouder benadrukt dat de ontwikkelaars moeten aangeven hoe ze om gaan met 
netcongestie. Het is belangrijk om nu de omgevingsdialoog te starten met een 
schetsontwerp, project- en procesparticipatie mogelijkheden en landschappelijke 
inpassing. 
 
Insprekers willen weten waarom alles in Lennisheuvel gepland staat. 
Wethouder geeft aan dat de locaties zijn gebaseerd op basis van het vastgestelde beleid 
van de gemeente. Dit geldt ook voor de windlocaties. Om het beleid vast te stellen, zijn op 
basis van objectieve criteria zoekgebieden vastgesteld. 
 
Opgemerkt wordt: KV-station uitbreiding, schaliegas, biomassa alles komt in Lennisheuvel, 
er wordt geen rekening gehouden met ons. 
 
De wethouder geeft aan dat als er voldaan wordt aan de eisen die gesteld worden aan de 
vergunning, deze dan ook afgegeven wordt. 
 
Aanwezigen vragen zich af waarom ze hier zitten. 
Novar geeft aan dat er mogelijkheden zijn om financieel te participeren, of in het proces. 
Samen met de omgeving komen tot een gedragen plan is waar Novar naar streeft. 
 
De zaal geeft aan dat we weer een lang traject ingaan om elkaars leven zuur te maken, 
tenzij de plannen nu stoppen. 
 
Inwoners willen weten of participatie verplicht is voor het verkrijgen van een vergunning? 
De zaal wil weten of er bedrijven in gesprek zijn met initiatiefnemers. Hoeven de bedrijven 
dan niets te doen? 
Novar geeft aan dat alle bedrijven een duurzaamheidsdoelstelling hebben. Indien Novar 
zonnestroom gaat leveren aan de bedrijven, telt dat mee in hun 
duurzaamheidsdoelstelling, maar zon op eigen dak is natuurlijk ook belangrijk. 
 
De vraag wordt gesteld of er een projectwebsite kan komen om meer info over het project 
te vinden. 
Novar geeft aan dat dit ok is. Er kan dan tevens een Q&A op de projectwebsite gezet 
worden. 
 
De zaal wil weten waarom de huidige plannen er zijn, terwijl er netcongestie is en er tot 
2031 in Boxtel niet aangesloten kan worden op het net? 
 
Aanwezigen geven aan dat de plannen voor de energiehub te vaag zijn. Hoe kan de 
opgewekte energie aan de bedrijven geleverd worden? 
 
Een inspreker geeft aan dat de netcongestie niet in 1 keer is opgelost. Er is 330 MW aan 
SDE++ aangevraagd in Brabant, 211 MW erbij vanuit Boxtel is niet uitvoerbaar. 
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Novar geeft aan dat de 211 MW niet in 1 keer klaar is. Dit zal meerdere jaren vragen. In 
deze jaren wordt er ook aan de netcongestie gewerkt.   
 
Gevraagd wordt of er garantie gegeven kan worden dat de zonneparken er niet voor 
zorgen dat de zonnepanelen bij bedrijven in Ladonk uitgezet worden. Nu krijgen bedrijven 
geen uitbreidingsmogelijkheden van Enexis, waarom een groot zonneveld dan wel? 
Novar geeft aan dat zonneparken twee opties hebben ten aanzien van geproduceerde 
elektriciteit: 
1) levering aan openbare net 
2) direct levering aan Ladonk. 
 
Voor optie 1 geldt dat we net zoals de bedrijven op Ladonk een aansluiting moeten 
aanvragen bij de netbeheerder. Iedereen komt dan op een wachtlijst en de volgorde op 
de wachtlijst bepaalt wie (wanneer) een aansluiting kan krijgen. Dan is het maar net wie zich 
het eerste gemeld heeft en het hoogste op de wachtlijst staat 
 
Bij optie 2 speelt dit vraagstuk niet, dan wordt geen teruglevercapaciteit van het openbare 
net geclaimd door de zonneparken 
 
Door aanwezigen wordt aangegeven dat, als de zonneparken toch gebouwd worden, er 
pas vanaf 2030 terug geleverd kan worden. Hoe ziet het proces eruit als de initiatiefnemers 
toch doorgaan? Wat zijn de bezwaar/beroeps mogelijkheden?  
 
Novar geeft aan dat bijvoorbeeld in oktober weer een bijeenkomst gehouden kan worden. 
In de tussentijd kan de klankbordgroep worden op- en ingezet. Dan wordt het ontwerp 
gemaakt, en vervolgens de omgevingsvergunning aangevraagd. Er is 26 weken 
proceduretijd voor de omgevingsvergunning. Na publicatie is er 6 weken de tijd om een 
zienswijze in te dienen. Deze zienswijzen moeten eerst behandeld worden voordat er een 
definitieve vergunning gepubliceerd kan worden. Dan volgt een bezwaarperiode van 6 
weken alvorens de definitieve vergunning onherroepelijk wordt. 
 
De zaal vraagt: Als mijn huis minder waart wordt, waar kan ik dan terecht en hoe word ik 
gecompenseerd?  
Novar geeft aan dat de invloed van een zonnepark op de waarde van direct aanliggende 
woningen is situatie specifiek. Indien er een omgevingsvergunning wordt vergeven, 
kunnen bewoners indien zij denken dat er waardedaling is een planschadeclaim indienen 
bij de gemeente. Novar sluit een planschadeovereenkomst met de gemeente waarin we 
vastleggen dat wij eventuele gegronde claims honoreren. Of er daadwerkelijk sprake is 
van waardevermindering wordt beoordeeld door een onafhankelijk expert. 
 
De zaal wil weten of er een relatie is met de tijdelijke vergunning van 25 jaar en de 
omgevingswet? 
 
Afgesproken wordt de vragen te verzamelen en deze binnen 3 weken te delen met 
degene die hun e-mailadres hebben achtergelaten. Er kunnen dan binnen 2 weken 
aanvullende vragen gesteld worden.  
Daarna worden de antwoorden gedeeld met de personen die hun e-mailadres hebben 
achtergelaten en worden vraag en antwoord op de (project)website gezet. 
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De dagvoorzitter sluit de avond, bedankt de aanwezigen voor hun komst en inbreng. Hij 
nodigt eenieder uit voor een drankje en informele contacten.  
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Planning  
• Kort besproken.  
• Beoogde planning Novar: 

o Rond eind 2023 de vergunning indienen 

o SDE indiening -> juni 2024 

o SDE toekenning -> dec 2024 

o Financiering verkregen -> dec 2025 

o Bouw -> 2026 

• Novar gaat graag komende maanden verder met omgevingsdialoog. Op basis van de 
omgevingsdialoog wordt het ontwerp verder uitgewerkt en de documenten voor de 
vergunningaanvraag voorbereid. 

• Vervolgstap daarna is omgevingsvergunning aanvraag indienen. 
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o De huidige problemen bij Ladonk rondom netcongestie (en alle problemen die 
optreden voor oplevering van de zonneparken) zijn gerelateerd aan de huidige 
situatie en staan los van de zonneparken. 

o Bij aansluiting op het net staan Novar en de andere ontwikkelaars naar 
verwachting achteraan, aangezien de lokale bedrijven waarschijnlijk al reeds 
een (uitbreiding van hun) aansluiting hebben aangevraagd.  
 

 Klankbordgroep en Croll 
o Novar beschrijft de beoogde insteek om met een klankbordgroep (ca 8 

personen, die diverse belangen representeren) in klein comité verder te 
spreken over het ontwerp van het zonnepark. Wat zou men graag zien? Wat 
wil men niet? Wat zijn verschillende mogelijke invullingen qua inpassing en 
inrichting? 

o Belangrijk uitgangspunt voor de klankbordgroep is dat niet gaat om wel/niet, 
maar om het hoe. 

o Croll is nog bezig haar standpunt rondom (grootschalige) duurzame opwek te 
bepalen 

o Croll geeft aan onderdeel te zijn van RKO die weer een link heeft naar het 
Wijkberaad. Croll vraagt zich af of het haar positie is om bepaalde belangen in 
Lennisheuvel te representeren. 

o Croll neigt vooralsnog naar een adviserende rol middels 1 op 1 gesprekken 
met Novar en andere ontwikkelaars. Hiernaast zet zij zich graag in om via de 
wijkkrant Lennisheuvel van onafhankelijke informatie te voorzien. 
 

 SDE subsidie 
o De panelen en de elektrische installatie (omvormers, trafo’s) etc. kunnen 

zichzelf aardig bekostigen. 
o Overige zaken (pacht, landschappelijke inpassing, aansluitkosten etc.) vragen 

nog subsidie om tot haalbare projecten te komen 
o Hiervoor dient de SDE++ subsidie 
o De SDE subsidie is een aanvullings-subsidie. De subsidie vult gedurende de 

15 jaar de prijs per kWh tot een gegeven bedrag aan. Dit geeft zekerheid over 
inkomsten en maakt het mogelijk dat de projecten bij banken gefinancierd 
kunnen worden. 

 De overall trend van de SDE subsidie is dat deze jaarlijks afneemt ivm 
dalende paneelprijzen 

 Voor SDE ronde 2023 is SDE iets opgehoogd, ivm sterk gestegen 
materiaalprijzen en hoge rentes. Na 2023 zakt de subsidie naar 
verwachting weer. 
 

 Planning: 
o Ideale planning Novar is indiening omgevingsvergunning voor einde 2023, 

met oog op SDE ronde 2024. Hierna volgen dan: 
o Toekenning vergunning (voor zomer 2024) 
o SDE++ subsidie aanvraag (juni 2024)  
o SDE++ subsidie toekenning (eind 2024) 
o Traject om met bank te komen tot financiering zonnepark (mid-eind 2025) 
o Bouw zonnepark (2026) 
o  
o Mocht de omgevingsdialoog meer tijd vragen, dan wordt die tijd genomen. 

Dan schuift de planning op in de tijd. Naar verwachting zal dan ingetekend 
worden op de SDE ronde van 2025, waarmee alle data in de planning 1 jaar 
opschuiven. 
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Jansbuitensingel 30 
6811 AE  Arnhem 
Nederland 
 
+31 (0)85 30 30 850 
info@novar.nl 
novar.nl 
 
KvK 62896245 

 

 

Aan de bewoners van 
«Adres» 
«Postcode» Boxtel 
 
Betreft: Uitnodiging bewonersbijeenkomst over 
zonnepark Boxtel Beerze 

 

Arnhem, 6 mei 2024 

 

Geachte heer/mevrouw,  

 

Via deze brief nodigen wij u uit om tijdens een bijeenkomst op 22 mei met de eerste kring 

omwonenden verder te praten over hoe wij het voorgenomen plan voor zonnepark Boxtel 

Beerze kunnen verbeteren. Wij hopen op uw interesse en aanmelding. 

 

Wat ging hieraan vooraf? 

Nederland is aan het verduurzamen en de gemeente Boxtel heeft de ambitie om in 2030 

energieneutraal te zijn. Om dat te realiseren heeft de gemeente al enige tijd geleden een 

tender voor zonneparken georganiseerd. Hieruit zijn 4 initiatieven geselecteerd, die in 2023 

zijn begonnen met het ontwerpproces en het participatieproces. Dit geldt ook voor ons 

initiatief voor Zonnepark Boxtel Beerze. 

 

In juni 2023 hebben wij keukentafelgesprekken gevoerd en een openbare bewonersavond 

georganiseerd. Wij hebben toen velen van u al ontmoet.  

 

Daarna verzocht de gemeente Boxtel om het omgevingsproces tijdelijk stil te leggen zodat 

zij om opheldering konden vragen over een kamerbrief die ging over aangescherpte 

voorwaarden voor zonneparken. Die opheldering is er inmiddels, en de gemeente heeft 

besloten dat de ontwikkeling van de geselecteerde zonneparken verder kunnen richting 

vergunningsaanvraag. 

 

Waar staan we in het proces? 

Er is nog geen vergunning aangevraagd; Novar is van plan om dat voor de zomer van 2024 

te doen. We gaan nu verder om de verschillende belangen, zorgen en ideeën in kaart te 

brengen, zodat we deze mee kunnen nemen in het plan. Daarom praten we met 

verschillende belanghebbenden. Omdat het alweer enige tijd geleden is dat we u spraken, 

willen we u ook graag weer uitnodigen. 

 

Voor wie is de bewonersbijeenkomst? 

De bewonersbijeenkomst is specifiek voor de eerste kring omwonenden. In de bijlage ziet 

u welke huishoudens wij daartoe rekenen. Wij zijn van mening dat u een groter belang heeft 

bij hoe het zonnepark wordt ontwikkeld, dan andere inwoners van de gemeente. Daarom 

vinden wij het belangrijk dat u de ruimte krijgt om mee te kunnen denken over een aantal 

onderwerpen.  
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Bijlage: Kaart met eerste kring omwonenden 

 

Tot de eerste kring omwonenden rekenen wij 46 huishoudens die in het roze gebied 

rondom het plangebied liggen. Dit zijn woningen aan de binnenzijde van de omliggende 

wegen of de Beerze (natuurlijke grens) of binnen 250m van het plangebied.  

 

Denkt u dat wij hiermee iemand vergeten waarvan u van mening bent dat hij/zij ook bij de 

eerste kring omwonenden hoort? Laat het ons dan alstublieft weten. 

 

 

 



Verslag bewonersavond zonnepark Boxtel-Beerze 
 

Aanpassingen die gedaan zijn aan V1 van het verslag, na rondsturen aan aanwezigen: 

• Toegevoegd bij “Ontvangen input van aanwezigen op het plan”: Het is positief dat het 

panelenveld verlaagd wordt, en dat er een walletje omheen komt; dat kan zowel helpen voor 

het zicht, als ook voor de stroomrichting van het water van de Beerze. 

• Toegevoegd bij “Verloop van de avond”: Eén persoon gaf aan onder protest aanwezig te zijn, 

omdat hij/zij geen enkel zonnepaneel in het betreffende gebied wil. 

• Toevoeging bij “Ontvangen input van aanwezigen op het plan”: Op basis van eerdere input 

(uit keukentafelgesprekken) is besloten de meest oostelijke appendix uit het projectgebied 

voor het beoogde zonnepark te laten. Dit is tijdens de bijeenkomst gecommuniceerd. 

 

Waar 

Gemeenschapshuis de Orion, Lennisheuvel 56, Boxtel 

Wanneer 

Woensdag 22 mei, vanaf 19.30u 

Voor wie 

De eerste kring omwonenden. Er zijn 51 uitnodigingen verstuurd. 

 

 
 

Aanwezig 

21 aanmeldingen 

23 Aanwezigen vanuit de eerste kring omwonenden 
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in gesprek, maar alleen luisteren. Eén persoon gaf aan onder protest aanwezig te zijn, omdat 

hij/zij geen enkel zonnepaneel in het betreffende gebied wil. 

Na een kort dankwoord om 20.45u verlieten de meeste aanwezigen de bijeenkomst. Sommigen 

bleven nog even zitten om na te praten met een drankje aan de bar. 

 

Ontvangen input van aanwezigen op het plan 

Ideeën, zorgen en vragen  

Zicht op de panelen  

• Er zijn zorgen over zicht op de panelen vanuit de woningen en tuinen, met name in de winter;  

• Wens voor een robuuste haag rondom het park; 

• Wens voor een wintergroene afscheiding die ook in de winter het zicht op de panelen 

wegneemt;  

• Wens om omvormers en het inkoopstation goed in te passen, zodat deze ook niet zichtbaar 

zijn van buitenaf; 

• Wens om geen kleine struikjes in te planten (20cm), maar veel groter, zodat je binnen 2-3 jaar 

een forse haag kunt hebben; 

• Misschien is het mogelijk om de panelen qua opstelling iets te draaien; 

  

Hoogteverschil en wateroverlast 

• De achtertuinen aan de Kempseweg liggen lager dan het plangebied en hebben regelmatig 

wateroverlast wanneer de Beerze overstroomt. Het zou mooi zijn als Novar iets kan bedenken 

waardoor de waterbuffer op het zonnepark is, waardoor deze wateroverlast vermindert; 

• Het wandelpad langs de Beerze is ook hoog, daarom stroomt het water nu naar de 

Kempseweg toe i.p.v. de andere kant op; 

• Het is positief dat het panelenveld verlaagd wordt, en dat er een walletje omheen komt; dat 

kan zowel helpen voor het zicht, als ook voor de stroomrichting van het water van de Beerze. 

• Er wordt geadviseerd om hierover met het waterschap te praten. 

 

Ecologische waarde 

• Wens om veel aandacht voor natuur te hebben bij de inrichting van het zonneveld; 

• Als je in de hagen rondom bessen dragende struiken plant, zorg je zowel voor voedsel als 

voor nest- en schuilgelegenheid voor o.a. vogels en andere zoogdieren. Daarmee kun je de 

ecologische waarde in het gebied vergroten; 

• Je kunt veel meer dingen bedenken in het plangebied die goed zijn voor de natuur, die bij 

een zonnepark wel kunnen en niet bij landbouw gebruik. Als dat soort dingen in het plan 

worden opgenomen, is het positief voor de ecologische waarde; 

• Wat is de ecologisch ambitie, en wat is het ecologisch advies? Hoe gaat Novar ervoor zorgen 

dat dat ook bereikt en gemonitord gaat worden? 

• Bij de Heerenbeekloop zijn beversporen gezien, misschien ecologisch onderzoek nodig voor 

de vergunningsaanvraag? 

• Hoe gaat het groenbeheer van het park er uit zien? Hoe vaak wordt er bijvoorbeeld gemaaid 

en wat is het doel van het groenbeheer? 

 

Beeld en maatvoering 

• Om een beter beeld te krijgen van het plan is er de wens om dwarsprofielen van het 

inrichtingsplan te zien; 

• Wat is de maatvoering aan de randen? Grondwal, haag, hekwerk, onderhoudspad, panelen, 

etc. Hoe verhoudt zich dat tot elkaar en tot het plangebied? 



• Hoe ziet een robuuste haag eruit? Hoe hoog en hoe breed, en welke soorten zitten daar 

allemaal in? 

• Het lijkt alsof er een oude onderlegger gebruikt is voor de kaart waarop het plan nu is 

ingetekend; 

• Er is het idee dat de gasleidingen heel anders lopen dan in het plan zijn aangegeven. 

 

 

Financiele participatie 

• Er was interesse voor lokaal eigendom; enkele aanwezigen gaven aan graag mee te willen 

denken; 

• Er is de wens om hier actief over geïnformeerd te worden; 

• Er zijn zorgen dat er nog geen energie coöperatie is ingestapt in het project. 

 

Overig: 

• Er zijn zorgen over de omgeving: Iemand noemt Lennisheuvel het afvoerputje van Boxtel 

gezien de vele ontwikkelingen; 

• Er zijn ook zorgen over de omgeving omdat er 2 plannen voor een zonnepark in de buurt van 

Lennisheuvel zijn; 

• Op basis van eerdere input (uit keukentafelgesprekken) is besloten de meest oostelijke 

appendix uit het projectgebied voor het beoogde zonnepark te laten. Dit is tijdens de 

bijeenkomst gecommuniceerd. 

. 
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Beste heer/mevrouw, 

 

Op dinsdagavond 10 september 2024 organiseert Novar een informatieavond over 

zonnepark Boxtel Beerze. Het is een openbare avond voor geïnteresseerden uit de 

omgeving. U bent van harte uitgenodigd voor deze avond in gemeenschapshuis de Rots in 

Boxtel. 

  

In deze brief leest u wat u kunt verwachten van deze avond. Wij hopen op uw interesse en 

aanmelding. 

 

 

Wat is het doel van de informatieavond? 

Novar is bezig met de vergunningsaanvraag voor zonnepark Boxtel Beerze. Het doel van de 

informatieavond is om aanwezigen te informeren over het plan voor de 

vergunningsaanvraag en over het verdere proces.  Ook willen wij aanwezigen enthousiast 

maken om samen met ons na te denken over hoe we lokaal eigendom kunnen organiseren. 

Uiteraard zijn wij ook benieuwd naar ieders mening over het plan. 

 

 

Wat is het verschil met de buurtbijeenkomst van 22 mei j.l.? 

Tijdens de buurtbijeenkomst op 22 mei heeft Novar input en ideeën van bewoners 

opgehaald. Er zijn toen suggesties gedaan voor het ontwerp en de inrichting van het 

zonnepark. Op 10 september tonen wij de nieuwste versie van het ontwerp en zullen wij op 

verschillende manieren in beeld brengen hoe het plan er uit komt te zien. Daarnaast willen 

we meer aandacht besteden aan lokaal eigendom van het zonnepark. 

 

 

  

Eerste kring omwonenden 
«straat»  
«postcode_en_woonplaats» 
 
 
Betreft: Uitnodiging openbare informatieavond over 
Zonnepark Boxtel Beerze 

Arnhem, 8 augustus 2024 
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Uitnodiging informatieavond
Zonnepark Boxtel Beerze 

Wij nodigen u van harte uit voor deze avond en zijn benieuwd naar 
uw mening. Aanmelden is niet verplicht, maar wordt op prijs gesteld: 
zonneparkboxtelbeerze@novar.nl. Heeft u nu al vragen? Mail ons dan. 

Gelegen tussen de Beerze en Loxvenseweg, nabij bedrijventerrein 
Ladonk, ontwikkelt Novar het zonnepark Boxtel Beerze. Dit project, 
onderdeel van Boxtels ambitie om in 2030 klimaatneutraal te zijn, is één 
van de vier initiatieven die uit de gemeentelijke tender is geselecteerd. 

Op dinsdag 10 september organiseert Novar een openbare 
informatieavond in gemeenschapshuis De Rots (Nieuwe Nieuwstraat 7) 
in Boxtel. U kunt binnenlopen tussen 19:30 - 21:30. 

Tijdens deze avond informeren we u over de vergunningsaanvraag en 
het proces. Ook willen wij u enthousiast maken om samen met ons na 
te denken over hoe we lokaal eigendom van het zonnepark kunnen 
organiseren. U kunt in gesprek gaan met onze collega’s en vragen 
stellen.

Het project zit momenteel 
in de ontwerpfase en de 
vergunningsaanvraag wordt 
voorbereid. Naast het leveren 
van duurzame energie zal 
het park bijdragen aan het 
versterken van de biodiversiteit 
en waterberging.

Het plangebied ziet u hiernaast 
in het gele vlak. 
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